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PARLAMENTARNA SKUPŠTINA BiH

- Zаstupііički don, -

SARAJEVO

PREDMET . Odgovor iu zastupničko pitanje — dostavlja se

Vijeće ministara Bosne i Hercegovine, na 47. sjednici održanoj 25.4.2013.godine, utvrdilo je Odgovor na zastupni čko pitanje koje je postavila NerminaZaimovi ć Uzuuovi ć , zastupnica ii Zastupničkom domu Parlamentarne skupštineBosne i Hercegovine.

U privitku prosljeđujemo Odgovor radi njegovog dostavljanja zastupnici.

S poštovanjem,

5лггјеио . frg Bosne i Ilercegovine brg I



БOCИA H XEPЦEГOBИHA
CABJET MИИИCTAPA

Број : 05 -50-1-11 91 /13
Сарајево , 25.4.2013. годинс

Нсрлшна ЗаимовиН-УзуновиК , посланик у Прсдставничхом дому Парламситарнс скупштинс
Босне и Хсрцсговинс , на 39. сјсдници Прсдставничкот дома одржаној 18. децембра 2012.
године , поставила јс сљеденнс посланичко литањс :

І . Савјст министара БиХ је протскле, 2010. годинс донио одлуку о успостави државне
наградс за квалитст у Босни и Херцеговини као једном од алата за подршку
конкурентности привреде БиХ. Join увијек немам никаквих информација да ли су
учињени неолходни кораци да cc такав пројскат и проведе . Да ли јс H ако јесте, штајс
подузсто да cc реализира активност успоставе државнс наградс за квалитет у Босни и
Хсрцсговини 2"

Ha постављено питање, Савјет министара Босне и Херцеговинеје на 4? сјсдници одржаној1$ • 4.2o15.  године , утврдио сљедс<-ix

Ha основу информација којима располаже Министарство спољне зрговине и економских
одиоса Босне и Херцеговине Савјет министара БиХ нијс донио одлуку 0 успостави државнс
лаграде за квалитет у Босни и Херцеговини , нити је ово Министарство било укл.учсно у било
какве активности у вези C доношењем исте .

Мпнистарство спољне трговине и економских односа Босне и Херцсговинс давало јс
подршку активностима невладиних организација које сс баве питањем квалитета, a такву
праксу има намјсру наставити и убудувс .
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